

COURS DE PEINTURE POUR ENFANTS		
Description	Les projets proposés présenteront des techniques de bases en peinture acrylique, ainsi que des techniques pour créer des textures et effets particuliers en utilisant des matières recyclées.	
Clientèle	Mixte	
Horaire	Samedi - 9 à 11 ans 13 h à 14 h 30	Samedi - 12 ans à 16 ans 15 h à 16 h 30
Durée	1 ^{er} octobre ,10 semaines Relâche 8 octobre et le 29 octobre	
Coût	125 \$	
Lieu	Omni-Centre	
Inscription	EN LIGNE Résidents: 12 au 30 septembre Non-résidents :19 au 30 septembre	
Information	Marie José Gélinas 514-567-6017 Frais de matériel : 20 \$ (payable argent comptant premier cours) Frais additionnel de 10\$ pour les non-résidents Place limitée Nombre minimum et maximum par activité	

PAINTING CLASSES FOR CHILDREN		
Description	The proposed projects will present basic acrylic painting techniques, as well as techniques for creating special textures and effects using recycled materials.	
Category	Mixed	
Schedule	Saturday 9 to 11 years old 1:00 pm to 2:30 pm	Saturday 12 to 16 years old 3:00 pm to 4:30 pm
Duration	October 1, 10 weeks No classes, October 8 and October 29	
Cost	125 \$	
Location	Omni-Centre	
Registration	ONLINE Residents : September 12 to 30 Non-residents : September 19 to 30	
Information	Marie José Gélinas 514-567-6017 Material fee: \$20 (payable in cash on first class) 10 additional fee for non residents Place are limited Minimum and maximum number of participants required per activity.	